
Protokół Nr X/2025
X sesji Rady Miejskiej w Chodzieży

z dnia 13 stycznia 2025 r.
w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Chodzieży

X sesję IX kadencji Rady Miejskiej w Chodzieży otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej
w Chodzieży Mirosława Kutnik. 

W  posiedzeniu  wzięli  udział:  Radni  Rady  Miejskiej  w  Chodzieży,  Burmistrz  Miasta
Chodzieży Jacek Gursz, Zastępca Burmistrza Miasta Chodzieży Piotr Witkowski, Skarbnik Miasta
Radosław  Federkiewicz,  Sekretarz  Miasta  Izabela  Wylegała,  Naczelnik  Wydziału  Architektury
i Gospodarki  Terenami  Anita  Jasińska,  Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  Szymon
Zychla. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Nieobecni radni: -

Przewodnicząca Rady M. Kutnik poinformowała o tym, że z przyczyn technicznych sesja
rozpoczęła się z 50 minutowym opóźnieniem tj. o godz. 16.50.

Przewodnicząca Rady M. Kutnik przypomniała o transmitowaniu i nagrywaniu obrad oraz
zasadach ochrony danych osobowych.

Przewodnicząca Rady M. Kutnik stwierdziła obecność 15 radnych. Osiągnięto quorum, przy
którym Rada może podejmować prawomocne uchwały.

W celu ustalenia porządku obrad posiedzenia Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chodzieży
M. Kutnik zapytała Radnych czy mają uwagi do porządku obrad.

Zgłosiła  się  Przewodnicząca  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  A.  Kowalska,  która

zawnioskowała  o  dołączenie  do  porządku obrad  sesji  projektu  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia

skargi z dnia 9 grudnia 2024 r. na Uchwałę Nr III/23/2024 Rady Miejskiej w Chodzieży w sprawie

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Chodzieży w rejonie ulic: 3 Maja i

Leśnej - etap I.

Następnie Przewodnicząca Rady M. Kutnik poinformowała o wniosku Burmistrza Miasta
Chodzieży w sprawie dołączenia do porządku obrad projektów uchwał:

- w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów

komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów,  w  zamian  za

uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi,

w szczególności  częstotliwość  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości

i sposobu świadczenia usług przez punkty selektywnego zbierania odpadów komunalnych,

- zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Miejskiej w Chodzieży na lata 2025– 2028,
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- zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Miejskiej w Chodzieży na 2025 rok.

Przewodnicząca Rady M. Kutnik zaproponowała, aby dodatkowe projekty uchwał znalazły
się kolejno w punkcie 6 a), f), g), h).

Brak innych uwag do porządku obrad.

Następnie poddano pod głosowanie zmieniony porządek obrad.

15 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się

Przyjęto proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie porządku obrad sesji.

3. Informacja o podpisaniu protokołu sesji, która odbyła się w dniu 16 grudnia 2024 r.

4. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Chodzieży.

5. Sprawozdanie z pracy Komisji Budżetu i Gospodarki oraz Komisji Edukacji, Kultury i Spraw

Społecznych.

6. Podjęcie uchwał:

a) uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 9 grudnia 2024 r. na Uchwałę Nr III/23/2024 Rady

Miejskiej  w Chodzieży  w sprawie  miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego miasta

Chodzieży w rejonie ulic: 3 Maja i Leśnej - etap I.

b)  uchwała  w  sprawie  przekazania  skargi  z  dnia  9  grudnia  2024  r.  do  Wojewódzkiego  Sądu

Administracyjnego w Poznaniu.

c) uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Chodzieży na

2025 rok.

d) uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w

Chodzieży na 2025 rok.

e) uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  nieruchomości  od  „Polskich  Kolei

Państwowych” Spółka Akcyjna w Warszawie.

f)  uchwała w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian

za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi,

w szczególności  częstotliwość  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości

i sposobu świadczenia usług przez punkty selektywnego zbierania odpadów komunalnych.

g) uchwała zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Miejskiej w Chodzieży na lata

2025– 2028.
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h) uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Miejskiej w Chodzieży na 2025 rok.

7. Interpelacje i zapytania radnych.

8. Informacja o udzielonych odpowiedziach na interpelacje i zapytania.

9. Wolne wnioski i informacje.

10. Zakończenie obrad.

W ramach 3. punktu obrad Przewodnicząca Rady M. Kutnik poinformowała, o podpisaniu
protokołu sesji Rady Miejskiej w Chodzieży, która odbyła się w dniu 16 grudnia 2024 r. Radni nie
zgłosili uwag do protokołu.

Następnie, w punkcie 4. głos zabrał Burmistrz Miasta Chodzieży Jacek Gursz, który omówił
sprawozdanie z działalności międzysesyjnej od sesji, która odbyła się w dniu  16 grudnia 2024  r.
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodnicząca Rady M. Kutnik otworzyła dyskusję. Brak zgłoszeń.

Ad 5. Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki J. Drzewinska oraz Przewodnicząca
Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych M. Jeśko-Doręgowska przedstawiły sprawozdania
z pracy Komisji w 2024 r., które stanowią załącznik do protokołu.

Ad 6. Przystąpiono do podjęcia uchwał.

a) Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji A. Kowalska przedstawiła projekt uchwały
w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 9 grudnia 2024 r. na Uchwałę Nr III/23/2024 Rady Miejskiej
w Chodzieży w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Chodzieży
w rejonie ulic: 3 Maja i Leśnej - etap I.

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 9
grudnia 2024 r. na Uchwałę Nr III/23/2024 Rady Miejskiej w Chodzieży w sprawie miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Chodzieży w rejonie ulic: 3 Maja i Leśnej - etap I.

15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała  Nr  X/68/2025 Rady  Miejskiej  w  Chodzieży  z  dnia  13  stycznia  2025 r. oraz  wykaz
oddanych głosów stanowią załączniki do niniejszego protokołu.

b)  Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji A. Kowalska przedstawiła projekt uchwały
w sprawie przekazania skargi z dnia 9 grudnia 2024 r. do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego
w Poznaniu.

Przewodnicząca Komisji  Budżetu i  Gospodarki  J.  Drzewinska poinformowała,  że projekt  został
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję.
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Przewodnicząca Komisji  Edukacji,  Kultury  i  Spraw Społecznych  M.  Jeśko-Doręgowska
poinformowała, że projekt został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję.

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przekazania skargi z dnia 9
grudnia 2024 r. do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu.

15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała  Nr  X/69/2025  Rady  Miejskiej  w  Chodzieży  z  dnia  13  stycznia  2025 r. oraz  wykaz
oddanych głosów stanowią załączniki do niniejszego protokołu.

c) Przewodnicząca Rady M. Kutnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu
pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Chodzieży na 2025 rok.

Przewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Gospodarki  J.  Drzewinska  oraz  Przewodnicząca  Komisji
Edukacji,  Kultury i Spraw Społecznych M. Jeśko-Doręgowska omówiły załączniki do niniejszej
uchwały.

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Brak zgłoszeń, dyskusję zamknięto.

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy komisji
stałych Rady Miejskiej w Chodzieży na 2025 rok.

15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała  Nr  X/70/2025  Rady  Miejskiej  w  Chodzieży  z  dnia  13  stycznia  2025 r. oraz  wykaz
oddanych głosów stanowią załączniki do niniejszego protokołu.

d) Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  E.  Siodła  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie
zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Chodzieży na 2025 rok.
Autopoprawki:  W  załączniku  do  uchwały  nazwę  kolumny  „Wykaz  jednostek”  zmienić  na
„Miejsce” oraz zmienić miejsce analizy wykonania budżetu w I półroczu 2025 roku we wrześniu
na „Urząd Miejski w Chodzieży”.

Przewodnicząca Rady Miejskiej M. Kutnik otworzyła dyskusję. Brak zgłoszeń, dyskusję zamknięto.

Przystąpiono  do  głosowania  nad  wprowadzeniem  autopoprawek  do  uchwały  w  sprawie
zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Chodzieży na 2025 rok.

15 głosów za,  0  przeciw,  0 wstrzymujących się  od  głosu.  Autopoprawki  zostały  wprowadzone
jednogłośnie.

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Chodzieży na 2025 rok.

15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się od głosu. Uchwała została podjęta jednogłośnie.
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Uchwała  Nr  X/71/2025  Rady  Miejskiej  w  Chodzieży  z  dnia  13  stycznia  2025 r. oraz  wykaz
oddanych głosów stanowią załączniki do niniejszego protokołu.

e) Naczelnik Wydziału Architektury i Gospodarowania Terenami A. Jasińska przedstawiła projekt
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości od „Polskich Kolei Państwowych”
Spółka Akcyjna w Warszawie.

Przewodnicząca Komisji  Budżetu i  Gospodarki  J.  Drzewinska poinformowała,  że projekt  został
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję.

Przewodnicząca Komisji  Edukacji,  Kultury  i  Spraw Społecznych  M.  Jeśko-Doręgowska
poinformowała, że projekt został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję.

Przewodnicząca Rady Miejskiej M. Kutnik otworzyła dyskusję. Brak zgłoszeń, dyskusję zamknięto.

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie
nieruchomości od „Polskich Kolei Państwowych” Spółka Akcyjna w Warszawie.

15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała  Nr  X/72/2025  Rady  Miejskiej  w  Chodzieży  z  dnia  13  stycznia  2025 r. oraz  wykaz
oddanych głosów stanowią załączniki do niniejszego protokołu.

f) Naczelnik Wydziału Gospodarki  Komunalnej  Sz.  Zychla omówił  projekt  uchwały w sprawie
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych
od właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów, w zamian za  uiszczoną przez
właściciela  nieruchomości  opłatę  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi,  w szczególności
częstotliwość  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i sposobu
świadczenia usług przez punkty selektywnego zbierania odpadów komunalnych.

Przewodnicząca Rady Miejskiej M. Kutnik otworzyła dyskusję. 

Radna A. Kowalska zapytała o to, jakie jest zainteresowanie mieszkańców kartami PSZOK.

Naczelnik Wydziału Sz. Zychla odpowiedział, że od 2 stycznia br. wpłynęło około 600 wniosków
o wydanie karty PSZOK. Karty są wydawane mieszkańcom niezwłocznie.

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu
świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości
i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę
za  gospodarowanie odpadami komunalnymi,  w szczególności  częstotliwość odbierania odpadów
komunalnych od właścicieli nieruchomości i sposobu świadczenia usług przez punkty selektywnego
zbierania odpadów komunalnych.

15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Uchwała została podjęta jednogłośnie.
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Uchwała  Nr  X/73/2025  Rady  Miejskiej  w  Chodzieży  z  dnia  13  stycznia  2025 r. oraz  wykaz
oddanych głosów stanowią załączniki do niniejszego protokołu.

g) Skarbnik  Miasta  R.  Federkiewicz  przedstawił  projekt  uchwały  zmieniającej  Wieloletnią
Prognozę Finansową Gminy Miejskiej w Chodzieży na lata 2025– 2028.

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  M. Kutnik otworzyła  dyskusję  nad przedstawionym projektem.
Brak zgłoszeń, dyskusję zamknięto.

Przystąpiono  do  głosowania  nad  podjęciem  uchwały  zmieniająca  Wieloletnią  Prognozę
Finansową Gminy Miejskiej w Chodzieży na lata 2025– 2028.

15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała  Nr  X/74/2025  Rady  Miejskiej  w  Chodzieży  z  dnia  13  stycznia  2025  r. oraz  wykaz
oddanych głosów stanowią załączniki do niniejszego protokołu.

h) Skarbnik  Miasta  R.  Federkiewicz  przedstawił  projekt  uchwały  zmieniającej  Wieloletnią
Prognozę Finansową Gminy Miejskiej w Chodzieży na lata 2025– 2028.

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  M. Kutnik otworzyła  dyskusję  nad przedstawionym projektem.
Brak zgłoszeń, dyskusję zamknięto.

Przystąpiono  do  głosowania  nad  podjęciem  uchwały  Skarbnik  Miasta  R.  Federkiewicz
przedstawił  projekt  uchwały  zmieniającej  Wieloletnią  Prognozę  Finansową  Gminy  Miejskiej
w Chodzieży na lata 2025– 2028.

15 głosów za, 0 przeciwny, 0 wstrzymało się od głosu. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała  Nr  X/75/2025  Rady  Miejskiej  w  Chodzieży  z  dnia  13  stycznia  2025  r. oraz  wykaz
oddanych głosów stanowią załączniki do niniejszego protokołu.

W  ramach  punktu  7.  i  8.  Przewodnicząca  Rady  M.  Kutnik  poinformowała  o   trzech
odpowiedziach Burmistrza na interpelacje radnego Ł. Kreskowiaka.

W  ramach  punktu  9.  Przewodnicząca  Rady  M.  Kutnik  poinformowała,  że  złożyła
sprawozdanie ze swojej pracy w okresie międzysesyjnym, które jest załącznikiem do protokołu. 
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Na  tym  posiedzenie  zakończono.  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  w  Chodzieży  M.  Kutnik
zamknęła posiedzenie dziękując uczestnikom za uwagę i pracę. Sesja trwała od godz. 16:50 do
17:40.

Obrady prowadziła:
Przewodnicząca Rady Miejskiej

Protokołowała: /Mirosława Kutnik/

/Ewelina Żywicka/
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